



2022年4月1日

敬致: 全体家长及学生

第一学期期中考试及提早放学通告

您好! 本校的第一学期期中考将从2022年4月11日(星期一)开始至4月20日(星期三)。从4月11日(星期一)开始至15日(星期五), 学生在考试结束后即可放学, 没有参加考试的班级则依照考试时间表放学(已发布于学校网站)。从4月18日(星期一)开始, 所有学生需依照上课时间表放学, 包括18日至20日有参加考试的班级。

2. 有关4月份的联课活动安排和公共假期日期, 请参考以下图表:

序	日期	事项	备注
1	05-04-2022 (星期二)	清明节特假	
2	07-04-2022 (星期四)	线上联课活动	依照之前的线上联课活动时间表进行。
3	12-04-2022 (星期二)	联课活动暂停	
4	14-04-2022 (星期四)	联课活动暂停	
5	19-04-2022 (星期二)	可兰经降世日(公共假期)	
6	21-04-2022 (星期四)	实体联课活动开始	<u>联课活动时间:</u> 星期二: 1.55pm至4.15pm 星期四: 2.35pm至4.15pm

敬请垂注, 感谢配合!


KUNG BEE LYE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长



1 April 2022

To: All Parents and Students

Notice of 1st Semester Mid-Term Examination & Early Dismissal

Please be informed that the 1st Semester Mid-Term Examination will start from 11 April (Monday) until 20 April 2022 (Wednesday). For the examination days from 11 to 15 April, the students are dismissed after the examinations. For those who do not sit for the examinations, they are dismissed according to the examination timetable (published on school website). From 18 April 2022 onwards, the dismissal time for all students will be according to the normal school timetable, including those who will sit for the examinations from 18 to 20 April 2022.

2. For the list of co-curricular activities and public holidays in April 2022, please refer to the table below :

No	Date	Activity	Remark
1	05-04-2022 (Tue)	All Souls Day (Special Holiday)	
2	07-04-2022 (Thu)	Online Co-curricular Activities	Follow the timetable of online co-curricular activities
3	12-04-2022 (Tue)	Co-curricular Activities cancel	
4	14-04-2022 (Thu)	Co-curricular Activities cancel	
5	19-04-2022 (Tue)	Nuzul Al-Quran (Public Holiday)	
6	21-04-2022 (Thu)	Physical Co-curricular Activities start	Tuesday : 1.55pm to 4.15pm Thursday : 2.35pm to 4.15pm

Thank you.


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长